
Protokół Nr XXXII /2022 
z XXXII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 31 stycznia 2022 r. 
 
 
XXXII sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie z zastosowaniem zdalnego trybu obradowania zgodnie z ustawą z dnia 
31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID 19, innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw 
(Dz. U. poz. 568).  
Sesji przewodniczył Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego.  
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu. W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje 
się w formie elektronicznej na stronie BIP Starostwa Powiatowego:  
https://www.youtube.com/watch?v=uWVnGI8sPZ0  
 
 
Obrady rozpoczęto 31 stycznia 2022 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:45 tego 
samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman – nieobecny  
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura – nieobecny 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę 
do św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
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Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2022. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
5. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

6. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
8. Sprawy różne.  
9. Zakończenie.  
 
 
Ad. 3.  
Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2022. 
 
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki przekazał informację odnośnie dochodów, 
wydatków, deficytu budżetowego oraz poinformował na temat zadań inwestycyjnych 
powiatu w roku 2022. 
Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu przedstawił pozytywne opinie RIO odnośnie 
projektu budżetu powiatu na rok 2022, projektu uchwały WPF Powiatu Łańcuckiego, 
oraz o możliwości finasowania planowanego deficytu budżetowego. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Monika Roman, 
Radny Jan Panek, 
Radny Jan Magoń, 
Radny Jan Panek, 
Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu, 
Radny Michał Mac, 
Radna Monika Roman, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu, 
Radny Jan Magoń, 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu, 
Radny Kamil Kilian, 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu, 
Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu, 
Radny Michał Mac, 
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Radny Jan Magoń, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radna Monika Roman, 
Radny Jan Magoń (Ad Vocem), 
Radna Monika Roman (Ad Vocem), 
Radny Michał Mac, 
Radny Jan Panek, 
Radna Monika Roman (Ad Vocem), 
Radny Jan Magoń (Ad Vocem), 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki.  
 
Projekt uchwały budżetowej na rok 2022 uzyskał pozytywne opinie:  
Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 
Komisji Rewizyjnej,  
Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa 
Publicznego,  
Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej,  
Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji.  
Opinie przedstawili przewodniczący poszczególnych komisji.  
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2022. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Monika Roman, 
Paweł Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Kamil Kilian, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer 
NIEOBECNI (2) 
Mariusz Rejman, Wojciech Szura 
 
Uchwała Nr XXXII/236/2022 – uchwała budżetowa na rok 2022 r. została podjęta 
(w załączeniu).  
 
Pan Starosta podziękował za przyjęcie uchwały budżetowej.  
 
Ad. 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego. 
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Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie poszczególnych Komisji Rady 
Powiatu.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Jan Magoń. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Jan Magoń, Jan Panek, 
Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Kamil Kilian, Michał Mac, Jakub Reizer 
NIEOBECNI (2) 
Mariusz Rejman, Wojciech Szura. 
 
Uchwała Nr XXXII/237/2022 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 5.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
 
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu (sprawozdanie w załączeniu).  
 
W dyskusji wzięli udział: 
 
Radny Jan Magoń – zapytania:  
1) Czego dotyczyła decyzja Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na likwidację 

mienia ruchomego ZPO?. 
2) Odnośnie decyzji o zakupie w ramach promocji powiatu, książki o tematyce 

religijnej?. 
3) Odnośnie uchwały zarządu nr 341/2022 w sprawie zatwierdzenia planu 

doskonalenia form nauczycieli, – jaka to jest kwota?. 
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4) Odnośnie uchwały zarządu nr 342/2022 w sprawie upoważnienia kierowników 
jednostek do zaciągania zobowiązań, do jakiej kwoty?. 

5) Co to jest za film dokumentalny „Chłopaki”?, na który Zarząd Powiatu przeznaczył 
kwotę 25 tys. zł.  

Pan Starosta ustosunkował się do powyższych zapytań: 
Ad. 1) W związku z wejściem na plac budowy firmy budowlanej należało usunąć 

całe mienie ruchome, które protokolarnie przekazano dla stowarzyszeń i innych 
organizacji (do rozdania pozostało jeszcze 40 tapczanów), pan Starosta dodał, że 
podobna sytuacja nastąpi po przystąpieniu do remontu drugiej części budynku. 

Ad. 2) Książka jest o śp. Janie Jakubowskim byłym proboszczu z Soniny, której 
autorem jest pan Adam Szpara, pomoc finansowa jest na wydanie książki. 

Ad. 5)  Film pełnometrażowy pt. „Chłopaki” został zrealizowany 
w Niepublicznym Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Łańcucie w reżyserii 
Łukasza Machowskiego, który pochodzi z Łańcuta oraz Katarzyny Machałek, środki 
zostaną przeznaczone na wypromowanie filmu, natomiast aktorami są chłopcy 
z ośrodka.  
 
Pani Wicestarosta Barbara Pilawa – Kraus odniosła się do zapytania radnego Jana 
Magonia i poinformowała, że w tym roku na dokształcanie nauczycieli została 
zaplanowana kwota około 130 000 zł.  
 
Radny Zbigniew Grad zwrócił się z zapytaniem jak przebiega realizacja uchwały Rady 
Powiatu Nr XXIX /214/ 2021 z 27 października 2021 r. w sprawie rozpatrzenia skargi 
w związku z prowadzaną inwestycją na drodze powiatowej 1542 Albigowa – Sonina. 
Mając na uwadze powyższe, zapytał, jakie zostały wykonane przedsięwzięcia, jakie są 
planowane i w jakim terminie?. 
 
Pan Starosta poinformował, że sprawę prowadzi Zarząd Dróg Powiatowych, poprosił 
osobę obsługującą obrady sesji o przekazanie zapytania do Dyrektor ZDP w Łańcucie. 
Ponadto dodał, że zostało wykonane i pogłębione korytkami pobocze, woda nie zagraża 
już domom. Natomiast odnośnie rowu melioracyjnego poinformował, że mieszkańcy 
nie wskazali którędy ma ten rów przebiegać.  
 
Radny Jan Kilian nawiązując do zapytania radnego Jana Magonia podziękował za sprzęt 
z Bursy Szkolnej, które otrzymało też nieodpłatnie Centrum Kultury Gminy Markowa. 
 
Radna Monika Roman: 

1) Poprosiła o szczegóły dotyczące budowy tunelu w Łańcucie, 
2) Przebudowa drogi krajowej – mieszkańcy nadal zgłaszają uchybienia w związku 

z tą inwestycją, wg wcześniejszych zapowiedzi GDDKiA miała się odbyć analiza 
porealizacyjna dla tej inwestycji, zapytała czy dojdzie do naprawienia uchybień?. 

3) Czy udało się ustalić, na którym etapie i na czyj wniosek nastąpiła zmiana 
pierwotnie planowanego ronda na skrzyżowanie przy wjeździe do miasta 
Łańcuta na drodze krajowej.  

 
 



6 
 

Radny Kamil Kilian zapytał: 
1) czego dotyczyło posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa?, 
2) odnośnie kuchni Domu Pomocy Społecznej w Łańcucie.  

 
Pan Starosta ustosunkował się do powyższych zapytań: 
Radnej Monice Roman odpowiedział, że budowa tunelu będzie realizowana 
z dwumiesięcznym opóźnieniem, ma być realizowana w systemie zaprojektuj wybuduj, 
obecnie jest wykonywany czwarty projekt. Zarząd Dróg Wojewódzkich jest bardzo 
zadowolony ze współpracy z projektantami. Odnośnie usterek na drodze krajowej 
poprosił Radną o listę tych usterek. Poinformował, że nie jest mu znane, kto zmienił 
projekt dotyczący ronda koło młyna w Łańcucie. 
Radnemu Kamilowi Kilianowi pan Starosta odpowiedział, że w DPS-ie na dzień 
dzisiejszy kuchnię obsługuje firma cateringowa, ta sama, co w szpitalu w Łańcucie. 
Komisja Bezpieczeństwa dotyczyła opiniowania pracy Komendy Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej i Powiatowej Komendy Policji za 2021 r. oraz 
przygotowania i zaopiniowania Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości 
oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli na lata 2022 – 2024.  
 
Radna Monika Roman (Ad Vocem) potwierdziła, że dostarczy listę usterek, które 
zgłosili mieszkańcy.  
 
 
Ad. 6.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 
Radny Zbigniew Grad zwrócił się z zapytaniem odnośnie przebudowy drogi powiatowej 
Nr 1540 R Wysoka – Sonina na odcinku tzw. pętli w Soninie. Poinformował, że istnieje 
konieczność położenia nowego asfaltu, jak też budowy chodnika na całej długości pętli.  
Przypomniał, że w 2016 roku została ukończona dokumentacja, natomiast w budżecie 
powiatu na 2022 r. nie zaplanowano środków na tą inwestycje. Poinformował, że w dniu 
21 styczna 2022 r. uczestniczył wraz z panem Starostą i Dyrektorem ZDP w posiedzeniu 
Komisji Finansów w Gminie Łańcut, gdzie omawiano ten temat. Przekazano, że Rada 
Gminy Łańcut zabezpieczyła w budżecie 1 000 000 zł na dofinasowanie tej inwestycji. 
Całkowity koszt jest około 2 mln zł. Ze strony Wójta Gminy Łańcut wyszła propozycja 
do Starosty Łańcuckiego, aby w przypadku braku funduszy ze strony powiatu rozważyć 
rozłożenie inwestycji na dwa lata i zobowiązał się, że w pierwszym roku w całości 
inwestycja byłaby w całości finansowana ze środków gminy Łańcut, a w roku 2023 
przez powiat. Mając na uwadze powyższe Radny zwrócił się z zapytaniem, czy 
mieszkańcy Soniny mogą liczyć ze strony Starosty na niezwłoczne podjęcie działań 
w tym kierunku.  
 
Radny Janusz Bester zwrócił się z zapytaniem odnośnie przejętej od Polmosu działki 
i Muzeum Gorzelnictwa, jaki jest na to pomysł.  
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Radny Jan Panek zwrócił się z zapytaniem do Przewodniczącego Rady jak zamierza 
zrealizować sprawę sprawozdań z prac komisji za rok 2021.  
Przewodniczący Rady poinformował, że na jego ręce żadne sprawozdanie nie wpłynęło.  
 
Radny Jan Magoń zawnioskował o zorganizowanie sesji politycznej z udziałem posłów 
z naszego regionu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że nie musi być to w ramach sesji, jeżeli by doszło do 
takiego spotkania to raczej, jako mniej formalne.  
 
Pan Starosta ustosunkował się do wniosku radnego Zbigniewa Grada przekazał, że 
będzie przekonywał Zarząd Powiatu, Radę Powiatu, pana Skarbnika, aby przystąpić do 
tej inwestycji.  
Odnośnie Muzeum Gorzelnictwa poinformował, że odbędzie się spotkanie z nowym 
właścicielem Fabryki Wódek, jest to kapitał polski, który zajmuje się biopaliwami oraz 
z Marszałkiem Województwa Podkarpackiego. Będą podejmowane propozycje 
rozwiązań, aby Muzeum Gorzelnictwa mogło dobrze zafunkcjonowało.  
 
Radny Krzysztof Wawro poinformował, że z okazji 50-lecia parafii Brzóza Stadnicka 
w roku 2021 została wydana publikacja pt. „Dla Ciebie Boże i Twojej chwały” 
przekazał, że w Biurze Rady dla każdego radnego jest do odebrania ta publikacja.  
 
 
Ad. 7.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 
2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Janusz Bester, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil Kilian, Adam 
Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
BRAK GŁOSU (2) 
Barbara Brudniak, Jan Kilian 
NIEOBECNI (2) 
Mariusz Rejman, Wojciech Szura 
 
Protokół Nr XXXI / 2021 z dnia 29 grudnia 2021 r. został przyjęty. 
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Ad. 8.  
Sprawy różne. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 
Rafał Kumek Burmistrz Miasta Łańcuta, 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu, 
Radny Jan Magoń, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki,  
Radny Jan Panek. 
 
 
Ad. 12.  
Zakończenie. 
 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, a następnie w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął 
obrady XXXII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 

 
Przewodniczący 

Rada Powiatu Łańcuckiego 
 

Marek UBERMAN 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

________________________________________ 
 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


